
西湖西湖
West LakeWest Lake

第一天 吉隆坡  ✈ 上海 (机上用餐)

乘坐豪華班機抵達东方巴黎上海，由專業導遊接機，入住酒店休息

酒店: 上海薪米国际大酒店或同级4*

第二天 上海 🚌 无锡

早餐后游览南京路步行街+网红打卡【全球最大星巴克烘培工坊】，随后
前往【无锡三国影视城 不含电瓶车，乘【古战船】，可将太湖美景尽收
眼底，有“近水楼台先得月”的 感觉，观赏【三英战吕布】真人秀表演
后参观【紫砂博物馆】【清明桥】位于江苏省无锡市南门外的古运河与
伯渎港交汇处，飞架运河两岸。在清名桥南侧是伯渎河，流经梅村至常
熟。清明桥为单孔石拱桥，桥长43.2米，宽5.5米，高8.5米，桥孔跨度
13.1米，全系花岗岩堆砌而成  丝绸或乳胶

酒店: 无锡名都大酒店或同级5*

（早/午/-）

第三天 无锡 🚌  杭州 （早/午/-）

早餐后前往【淡水珍珠养殖场】，随后前往杭州，网红打卡【德寿宫】
红墙，乘【西湖游船】画舫环湖游，【雷峰塔】外观，西湖新十景之一
的长桥公园 【杭州清河坊古街+高银巷美食街】气较旺的商业区之一，
沿街的商铺是老建筑改建的，古色古香 , 玉器
酒店: 杭州拱墅智选假日或同级5*

第四天 杭州 🚌 乌镇

早餐后前往【梅家坞茶园】（品茶）【养生堂】午餐后前往中国最美水
乡古镇-乌镇，游览乌镇东栅景区(老药铺，百床馆，蓝花布染坊，三白酒
古作坊等） 乌镇摇橹船

酒店: 乌镇优屋美宿大酒店或同级4*

（早/午/晚）

6 
4

天

晚 上海欢乐之旅 上海 / 无锡 / 
杭州 / 乌镇

当地酒店
4+5

行程特点：

特点美食

-酱排骨风味
-太湖三白风味
-满江红风味
-农家菜风味

-西湖
-三国城
-乌镇
-黄浦江游船

第五天 乌镇  🚌 上海 

早餐后返回上海，【城隍庙商业圈+九曲桥】参观【翡翠博览中心】，浦
东陆家嘴金贸中心-空中走廊（车游观四大最高建筑） 【上海黄浦江游船
】（欣赏世界级夜上海的美景） 外滩，送机！ 

（早/午/-）

西湖游船西湖游船
West Lake cruiseWest Lake cruise

无锡三国影视城无锡三国影视城
Three Kingdoms Film & Television CityThree Kingdoms Film & Television City

德寿宫德寿宫
Deshou PalaceDeshou Palace

TOUR CODE: 6DPVG-PROMO

**进/出 ： 上海

第六天 上海 ✈ 吉隆坡

乘坐豪華班機抵達后前往浦东国际机场返回温馨家园！

(机上用餐)

购物：丝绸/乳胶、珍珠、玉石、养生店、茶叶、紫砂



乌镇水乡乌镇水乡
Wuzhen Water TownWuzhen Water Town

三国城三国城
Three Kingdoms CityThree Kingdoms City

黄浦江游船黄浦江游船
Huangpu River CruiseHuangpu River Cruise

城隍庙城隍庙
Chenghuang TempleChenghuang Temple

Day 1 KUALA LUMPUR ✈ SHANGHAI (MOB)

Take a luxury �ight to the Oriental Paris, 'Shanghai.' Upon arrival, transfer to the hotel 
for check-in.
Hotel : Shanghai Xinmi or similar local 4*

Day 2 SHANGHAI 🚌 WUXI  (B/L/-)

After breakfast, proceed to Wuxi. Visit [Three Kingdoms Film & Television City]. 
Experience Ancient Battleship ride (Excluded buggy Car) at Taihu Lake. Watch the 
reality show of [Three YingZhan Lu Bu]. Visit to[Purple Sand Museum][Qingming 
Bridge] Located at the intersection of ancient canal and Bodu Port outside the 
south gate of Wuxi City, Jiangsu Province, on both sides of the �ying Canal. 
Qingming Bridge is a single-hole stone arch bridge with a length of 43.2 meters, a 
width of 5.5 meters, a height of 8.5 meters, and a span of 13.1 meters. 
Hotel :  Wuxi Mingdu Hotel or similar 5*

Day 3 WUXI 🚌 HANGZHOU (B/L/D)

After breakfast, Visit to pearl farm, After that，transfer to Hangzhou and visit to
[Deshou Palace][West Lake cruise] painted boat tour around the lake, outside 
view [Leifeng Pagoda], one of the scenic location at West Lake. [Hangzhou 
Qinghefang ancient street + Gaoyin Lane food street] one of the business 
district, shops along the street are rebuilt old buildings, antique, jade.
Hotel : Holiday Inn Express Hangzhou or similar 5*

Day 4 HANGZHOU  🚌 WUZHEN (B/L/D)

After breakfast, visit to [Meijiawu Tea Garden] (taste tea), [Yangshengtang] After 
lunch, transfer to Wuzhen, the most beautiful water town in China - Wuzhen, visit 
Wuzhen [Dongzha Scenic Area](Included Hundred Beds Pavilion, Blue Flower 
Cloth Dyeing Workshop, Sanbaijiu Ancient Workshop,Old Pharmacy etc.) Wuzhen 
Luoboat Pearl teapot  
Hotel : Wuzhen Youwu Meisu Hotel or similar  4*

Day 5 WUZHEN 🚌 SHANGHAI (B/L/-)

Transfer to Shanghai after breakfast. Visit to [Chenghuang Temple+ Jiu Qu Bridge 
] Jade Expo Center, [Pudong Lujiazui Trade Center] - Air Corridor (Night View of 
Shanghai's four tallest buildings by drive pass) [Shanghai Huangpu River Cruise] 
(enjoy the beauty of world-class night at Shanghai)

Day 6 SHANGHAI ✈ KUALA LUMPUR
Proceed to airport for your �ight back home with sweet memories.

(MOB)

6
4

D
N SHANGHAI DELIGHT

Shanghai | Wuxi | Hangzhou | Wuzhen

Local Hotel
4+5 Hightlights :

Special Cuisine 

- West Lake
- Three Kingdoms City
- WuZhen
- Huangpu River Cruise

-Sauce Pork Ribs Flavor 
-Taihu Sanbai Flavor 
-Manjiang Red Flavor 
-Farm Cuisine Flavor

TOUR CODE: 6DPVG-PROMO

**IN/OUT ： SHANGHAI

Shopping Shop: Silk/Latex, Pearl , Emerald , Health Store, Tea, 
                           Purple Sand Stone


